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Weekafronding programmateam — 18 februari 2021

Aanwe

Check in : Een ronde langs ieders hoogtepunten van de week variérend van bereikte resultaten, opgeloste problemen en het nog te bereiken hoogtepunt: de verjaardagen val EE
Morgen zal het hoogtepunt appeltaart zijn!

Terugkoppeling vanuit projectleiders:

: er is een goede sfeer in het project. De werkdruk is acceptabel en ieder voelt een stukje mede-eigenaarschap van zijn/haar onderdeel.

RPER staan op afknappen. Raken overzicht kwijt door nog steeds ontbreken van data uit CIMS en GGD GHOR.

SFIE super trots op het hele team van projectmedewerkers en ondersteuners wat ervoor zorgt dat er lachend extra uren worden gemaakt.

project deskundigheidsbevordering loopt goed. Link naar alle projecten is nog ingewikkeld.

: HAP loopt met pieken en dalen, afhankelijk van beschikbare vaccins. Afstemming met LCC loopt goed. Voor het eerste een (bijna) echt weekend gehad.
5.1.2e f5.1.2e heeft het heel druk. Werkdruk overige zaken is te doen. Kwaliteitsvraagstuk vraagt veel aandacht.

: sfeer is goed wat gevierd gaat worden met een afsluitende borrel op vrijdag. Nu hopen op wat meer ruimte voor achterstallig papierwerk en spannend wat er nog gaat komen.

: fijne samenwerking met|EEE en 5.1. Ook de samenwerking met en IEEE EES: heel fijn. Ondanks veel problemen en paniekaanvallen, enorm veel lol!

Belangrijke overleggen en besluiten:

: akkoord voor de veegactie gekregen!
Debat is nu gaande. Planning kamerbrief ontvangen. Later op de dag overleg met de minister over de 2,5 miljoen scenario’s.

Knelpunten:

BE met LCC in gesprek over uitleverdata van eerste levering AZ voor GGZ. Er zijn verschillende data in omloop, waardoor het lastig is een goed overzicht te houden. Dit behoeft hele goede

afstemming over welke informatie voor interne of externe communicatie gebruikt kan worden!

Successen:

: De overgebleven flacons Moderna na de eerste prikronde van de HA zijn beland bij academische ziekenhuizen voor onderzoeks doeleinden. Hij voelt zich eenEENvaccinmakelaar.

ook zij heeft te maken met herverdeling van vaccins en vraagt zich af of dit niet centraal geregeld moet worden [EXE verzoekt JEEEgom hier het voortouw in te nemen om te kijken wat

hierin handig is. BE? komt met voorstel.

| Check out: Virtuele massage


